
Commissieadvies
Datum vergadering: Watersysteem en Waterveiligheid d.d. 15 mei 2025
Agendapunt: 4.4 Jaarstukken 2024 waterschap Aa en Maas
Advies: De commissie adviseert positief. Het agendapunt als bespreekstuk te agenderen voor de AB-

vergadering van 6 juni 2025.

Pagina 26, ten aanzien van Invasieve exoten vraagt de fractie Partij voor de Dieren of er 
verschillend ingegaan kan worden op planten en dieren. 
Antwoord DB: Portefeuillehouder Van Dijk zegt dat er al geprobeerd wordt hier zo goed 
mogelijk mee om te gaan. Hij zegt toe te bekijken hoe dit in het vervolg tekstueel aangescherpt 
kan worden.

Pagina 14, ten aanzien van Kleurkeur geeft de fractie Partij voor de Dieren de suggestie mee om 
de vlinderstichting te vragen om mee te denken in de evaluatie.
Antwoord DB: Volgens portefeuillehouder Van Dijk is de vlinderstichting hier al bij betrokken. 
Kleurkeur is ontwikkeld door De Vlinderstichting en Stichting Groenkeur. Aannemers of 
waterschappen als die het onderhoud zelf uitvoeren kunnen zich door de Vlinderstichting laten 
certificeren. Waterschappen die het onderhoud laten uitvoeren kunnen het certificaat vereisen. 
Trainingen en certificering tegen betaling worden uitsluitend verzorgd door de Vlinderstichting. 
Bij Aa en Maas is enige tijd gewerkt met kleurkeur Groen op de Keringen. In het DB van 17 
september 2024 is besloten niet langer door te gaan met Kleurkeur groen omdat met 
onderhoud volgens Kleurkeur groen de erosiebestendigheid van de grasmat niet kon worden 
geborgd.

Pagina 20 en 21, ten aanzien van Grondwaterconvenant en Droogteagenda vraagt de fractie 
Water Natuurlijk wanneer een beleidsnotitie ten aanzien van klimaatbestendig water verwacht 
kan worden, nog belangrijker: de acties? De fractie Water Natuurlijk meent dat het AB niet 
meer is geïnformeerd sinds de houtskoolschets van maart 2023.
Antwoord DB: Portefeuillehouder Van Dijk meent dat hiermee gerefereerd wordt naar het 
beregeningsbeleid. Tevens merkt hij op dat het AB al in de commissie Watersysteem en 
Waterveiligheid van 21 november 2024 is bijgepraat over de huidige stand van zaken rondom 
het beregeningsbeleid. Hij zegt toe met de fractie Water Natuurlijk te bekijken waar de 
informatiewens nog ligt om dit in te vullen.

Pagina 22, ten aanzien van Beleidsnota en Participatieproces peilbesluiten leest de fractie BBB 
dat in 2024 de bestaande situatie in beeld is gebracht. Voor verdere beeldvorming vraagt de 
fractie BBB of er een overzicht kan komen met daarin aangegeven de verschillen met het 
huidige beleid/besluit.
Antwoord DB: Portefeuillehouder Van Dijk heeft eerder toegezegd dat het AB wordt 
meegenomen als het nieuwe peilbesluit voorligt. De verwachting is dat dit in Q3 richting het AB 
komt. 
Voor nu is er gekeken naar hoe het peilbesluit functioneert. De conclusie is vooralsnog dat het 
functioneert binnen de marges van de afspraken die gemaakt zijn. 

Pagina 22, ten aanzien van Instandhouding/beheer en onderhoud geeft de fractie Geborgden 
mee om een soort kwaliteitskeur bij te vermelden omdat dit steeds meer ‘in-geëist’ wordt bij 
onderhoud van ecologische verbindingszone.  
Antwoord DB: Portefeuillehouder Van Dijk neemt de suggestie ter harte.


